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Нужда от специали-
зираното обучение 

и от повече консулта-
ции, свързани с агро-
екосистемните услуги 
(земеделски дейности, 
опазващи екосистеми-
те) изпитват много от 
българските ферми в 
страната. Особено тези, 
които са далеч от голе-
мите урбанистични цен-

трове или пък не полз-
ват външен консултант. 
Това е малка част от 
изводите на последното 
проучване на Института 
по аграрна икономика 
“Механизми и форми 
на управление на агро-
екосистемните услуги в 
страната”.  То е първото 
по рода си у нас, което 
позволява да се напра-

вят важни изводи за 
размера, структурата и 
формите на управление 
на екосистемните услу-
ги в българските ферми 
на този етап, изтъкват 
авторите.

Какво е 
агроекосистемна  

услуга според  
фермерите? 

От направени 162 ан-

кети с фермери из стра-
ната (40 от които в би-
ологично производство) 

експертите констатират 
големи разлики в зна-
нието що е то агроеко-

системна услуга в зави-
симост от техния пол, 
възраст и образование, 

АГРОБИЗНЕС

Новото ни поколение фермери е по-зелено
Но секторът се нуждае от специализирано образование за агроекоуслугите, 
подчертават експерти на Института по аграрна икономика

Фиг. 1: Степен на високо познание на концепцията за “услуги на агросистемите” 
от фермите на резличен тип и местоположение (%)


